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T Ű Z T Á N C ÉS G Ó L Y A L Á B A S Z E N É S Z E K A D Ó M T É R E N . L Á T V Á N Y O S V O L T A K A R Á C S O N Y I V Á S Á R N Y I T Ó Fotó: Miskolczi Róbert 

Nyitott a karácsonyi vásár 
Gólyalábas zenészekkel és tűztánccal t e g n a p kezdó'dtek m e g Szegeden a k a -
rácsonyi ü n n e p i h e t e k . A Széchenyi , a Dugonics és a D ó m téren összesen 
s z á z h ú s z kereskedő'árulja p o r t é k á i t . Karácsonyig sok mókás p r o g r a m is várja 
az é r d e k l ő d ő k e t . 

KUNSTÁR CSABA 
- Köszöntsék a tüzhordókat, meg a bo-
ros hordókat - tüzelte egy kackiás ba-
juszú, gólyalábas zenész a Széchenyi 
téren összegyűlt járókelőket, akik 
megbámulták a hordozható tűzrakást, 
amit a Széchenyi térről indulva a Du-
gonics téren át a Dóm térig cipeltek a 
rendezők. Tegnap így nyitották meg 
Szegeden a karácsonyi ünnepi hete-
ket. A téli vásár három helyszínén 
mintegy százhúsz kereskedő árulja 
portékáit. 

A Széchenyi téren már tegnap dél-
után, a vásár hivatalos megnyitója 
előtt kinyitottak a kereskedők és a 
vendéglátósok. A ruhaneműtől a gics-
csig, az elektromos háztartási gépeken 
keresztül egészen a könyvekig minden 
megtalálható. 

- A legnépszerűbb a forralt bor és 

a mézes pálinka - mondja Lehöcz Jó-
zsef, aki ötödik éve van kint. A ven-
déglátós idei ajánlata a gyerek for-
ralt bor, ami almaiéból készül, de az 
ízesítése ugyanaz, mint az igazié. 
Ugyancsak évek óta itt van Bánfiné 
Surinya Márta kürtöskalácsos, aki 
Hódmezővásárhelyről jött. Mint 

lapunknak Szélpál Gábor. A Városkép 
Kft. vezetője szerint a szegedi rendez-
vény színvonalában és látványában 
nem marad el a prágaitól, a bécsitől 
vagy a budapestitől. Az elmúlt évek 
tapasztalata, hogy az emberek szeret-
nek a vásárba kimozdulni, még akkor 
is, ha semmit nem vesznek. A szerve-
zők főképpen a családokat és a gyere-
keket célozták meg a mesés-táncos 
előadásokkal és kézműves foglalkozá-
sokkal. 

- Nem építettünk nagy színpadot 

! Három helyszínen 
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mondja: az igazi kürtöskalácsnak -
mint az övékének is - titkos a recept-
je. 

- Szegeden meg lehet honosítani a 
karácsonyi vásárturizmust - mondta 

éppen azért, mert az emberek közé 
visszük be a programjainkat - mondta 
Szélpál Gábor, aki szerint a nézelödők 
is jobban kedvelik, ha a mutatványo-
sok és a táncosok köztük vannak. 

SÜRGET AZ IDŐ. - Ha nem jutunk 
dűlőre, az építkezés kezdete 
akár nyárig elhúzódhat. Mi 
megegyezésre törekszünk a 
környékbeliekkel, hogy kezdet-
től békésen élhessünk egymás 
szomszédságában - mondta 
Halasi Gábor, a beruházó 
Grundagend Kft. egyik tulajdo-
nosa. Építőcégeket még verse-
nyeztetnek, de az is lehet, hogy 
a saját építőcégükkel dolgoztat-
nak. Kész elemekből építenek, 
gyorsan haladnak, nem zavar-
nak sokáig. A város által sza-
bott határidő is sürget. 

A rendőrség szerint n e m t ö r t é n t bűncselekmény a szegedi t e k e p á l y a ü g y b e n 
Erre reagálva Szentgyörgyi Pál ismét lemondásra szólította fel Kohári N á n -
d o r t a s p o r t b i z o t t s á g elnöki posztjáról , a F e r r o é p - S z e g e d elnöke p e d i g a z t 
m o n d t a , a h a t á r o z a t k é z h e z v é t e l e u t á n feljelenti a képviselőt. 

KOHÁRI N E M BÁNTA M E G , HOGY FELJELENTÉST TETT 

Tekepályaügy: nincs 
bűncselekmény 

MUNKATÁRSUNKTÓL 
- Bűncselekmény hiányában a rendőr-
ség megszüntette a nyomozást az úgy-
nevezett szegedi tekepályaügyben, a 
döntés ellen panasszal lehet élni - tá-
jékoztatta lapunkat Szombathy And-
rea, a Békés Megyei Rendőr-főkapi-
tányság szóvivője. 

Mint azt korábban már többször is 
megírtuk, Kohári Nándor, a szegedi köz-
gyűlés ifjúsági és sportbizottságának fi-
deszes elnöke augusztusban ismeretlen 
tettes ellen feljelentést tett a Csongrád 
Megyei Rendőr-főkapitányságon a sze-
gedi önkormányzat és a Szegedi Teke 
Klub Kft. közötti bérleti szerződés miatt, 
egyúttal ugyanebben az ügyben vizsgá-
latot kezdeményezett az Állami Számve-
vőszéknél (ASZ) is. Az önkormányzati 
képviselő feljelentésében azt állította, a 
kontraktus vagyoni hátrányt okoz a sze-
gedi önkormányzatnak. 

! ÁLLOK A PER ELÉBE. Kohári Nándor 
lapunk megkeresésére elmondta, 
hogy nincsenek információi a nyo-
mozás megszüntetéséről. Ha meg-
kapja a rendőrség határozatát, 
majd eldönti, hogy él-e jogorvos-
lattal. Egyébként pedig nem mond 
le az ifjúsági és sportbizottság elnö-
ki posztjáról, ás áll egy esetleges per 
elébe. „Nem bántam meg, hogy 
feljelentést tettem, és a korábbi ki-
jelentésemet is fenntartom!" -
mondta Kohári Nándor. 

Az ASZ nem indított vizsgálatot, a 
Csongrád Megyei Rendőr-főkapitány-
ság pedig elfogultságot jelentett be. A 
nyomozás lefolytatására az Országos 
Rendőr-főkapitányság a Békés Megyei 
Rendőr-főkapitányságot jelölte ki. 

- Mivel tudtam, hogy az ügyben 
nem történt törvénysértés, számomra 
a nyomozás megszüntetése nem okoz 
meglepetést - nyilatkozta lapunknak 
Szentgyörgyi Pál gazdasági alpolgár-
mester, akit ugyan Kohári Nándor a 
feljelentésében nem nevesített, de 
több sajtótájékoztatóján is az ügy 
egyik felelőseként említett. 

Szentgyörgyi Pál megjegyezte, ismét 
felszólítja a Fidesz-MPSZ önkormány-
zati frakcióját, hogy Kohári helyett 
mást delegáljon a sportbizottság élére, 
mert a képviselő alkalmatlan a tiszt-
ségre, alaptalan kijelentéseivel, vá-
daskodásaival rendkívül sokat ártott 
a szegedi sportnak. 

- Tartom korábbi kijelentésemet, 
Kohári Nándort jó hírnév megsértése, 
rágalmazás és becsületsértés miatt fel 
fogom jelenteni! Megvárom, hogy a 
rendőrség hivatalosan is közölje ve-
lem, hogy a nyomozást megszüntette. 
Nem lehet szó nélkül tűrni, hogy vala-
ki politikai érdekből a klubot és sze-
mély szerint engem is korrupcióval 
vádoljon - reagált a hírre Karsai Fe-
renc, a Ferroép-Szeged klubelnöke. A 
sportvezető azt mondta, ő is száz szá-
zalékig biztos volt abban, hogy a 
rendőrség nem talál bűncselekményre 
utaló körülményt. 

A szentesi óceánjáró 
MUNKATÁRSUNKTÓL 
A portugáliai Sagres kikötőjétől délre 
tették vízre a Tűzhangya nevű evezős-
hajót a szentesi Vasvári János és bará-
tai. János Rakonczai Gáborral és Mik-
lóssal együtt startolt csütörtökön este 
öt óra után nem sokkal, miután min-
den szükséges holmit bepakoltak a 
hajóba, és kihasználták a rendkívül 
kedvező időjárási viszonyokat. - A fi-
am azt mondta, a tenger nyugodt volt, 

és szépen sütött a nap - mondta az 
édesanya, Vasvári Jánosné Katalin, 
aki az indulás előtti pillanatokban te-
lefonon beszélt a fiával. 

A három fiatalember együtt evez a 
Kanári szigetekig, onnan a szentesi ha-
jós magányosan folytatja útját. Visz 
magával egy műholdas mobiltelefont, 
ami a szigetektől az amerikai partokig 
tartó több ezer kilométeres távon az 
egyedüli kapcsolatot jelenti az övéivel. 
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A HONVÉD TÉRIEK FÉLNEK A Z ESŐVÍZTŐL ÉS A FORGALOMTÓL 

Parkolóház lesz a szomszéd 
J ö v ő őszig fel kell építenie a t u l a j d o -
nosnak a H o n v é d téri p a r k o l ó h á z a t , 
de akár fél évet is csúszhat a m u n k a a 
s z o m s z é d o k kifogásai m i a t t . A n a -
p o k b a n találkoztak először, sok a v i -
tás részlet - m i n t h a m i n d e n k i csak az 
orráig látna. 

építési irodát és a hatóságokat, hogy 
elmondhassák kifogásaikat: nem tud-
ják, milyen munkálatokra kell számí-
taniuk. Zavarni fogja őket a szűk ud-
varukon átmenő garázsforgalom. Nem 
látják biztosítva a vízelvezetést, pedig 
nagy esőben már most is teleszalad 
vízzel az alagsoruk, tűzoltókat kell 
hívni, hogy kiszivattyúzzák. Lakossá-
gi fórumon találkoztak a tervezőkkel 
nemrég, de az elnök azt mondja, in-
kább csak távolodtak az álláspontok, 
„mintha mindenki csak az orráig lát-
na, a saját hatáskörét magyarázza". 
Nem kaptak megnyugtató válaszokat, 
emiatt megint kifogásokkal élnek a 
hatóságoknál. 

DOMBAI TÜNDE . 
Harminc éve üres telek tátong a Tisza 
Lajos körút és Zászló utca sarkán. Ké-
szült vagy egy tucat terv bankra, ok-
tatási intézményre, parkolóházra, 
mégsem történt semmi. Két éve a vá-
ros eladta az ingatlant a Grundagend 
Kft.-nek, pontosan előírva, hogy mit 
építsen. Eszerint jövő őszre százötven 
férőhelyes parkolóháznak kell itt áll-
nia, és még másfél éve marad a cég-
nek, hogy a terepet rendezze. Noha 
látszólag nem mozdul a gödörben 
semmi, tavaly télen a beruházó elvé-
geztette a kötelező régészeti feltárást, 
az épületet pedig már tervezik. 

A terveket a szegedi Duna-Tisza In-
gatlanfejlesztő Kft. készíti, ez lesz az 
első parkolóház a praxisukban. Varga 
László építész elmondta: előírás sze-
rint a többfunkciós saroképület Tisza 

A M I N T A L Á T V Á N Y T E R V M U T A T J A , A T I S Z A L A J O S K Ö R Ú T I O L D A L O N L E S Z A P A R K O L Ó H Á Z 

Lajos körúti szárnyában parkolóház 
létesül, a Zászló utcai fronton 32 la-
kás épül. A földszinten végig üzlete-
ket alakítanak ki. A kiadó parkolóhe-
lyekre a kiskörút felől lehet behajtani, 
és a három szintre rámpán lehet fel-
menni. 

A pincében az egész telek alatt vé-
gig parkolókat hoznak létre, nagyjá-

ból száz gépjárműnek. Valkony Lász-
ló, a kft. másik építésze elmondta: 
előírás, hogy több zöldfelületet bizto-
sítsanak, ezért az udvari kocsibejáró 
fölé tetőkertet húznak fel. Az udvaron 
továbbra is át lehet majd járni a belső 
háztömbökhöz, ahogy eddig, megold-
ják a csapadékvíz-elvezetését és par-
kosítanak is. Januárban akár el lehet-

ne kezdeni az építkezést. A környék-
ben lakók ellenkezése miatt azonban 
akár fél évet is csúszhat a munka. Sza-
bó B. János, a szomszédban lakó 57 
családot képviselő lakásszövetkezeti 
elnök elmondta: úgy érzi, sumákolni 
akart a beruházó, mert nyáron la-
punkból értesültek először az építke-
zésről. Azóta levelekkel bombázták az 


